
 

臺北市VIS世界改造實驗室實驗教育機構 
VIS@betterworld lab Experimental Education Institution 

Guidelines for Attending Academic Conference Scholarship Application 
參加學術研討會獎學金申請辦法 

Purpose 
設置目的 

In order to foster an academic research culture on campus, enhance the interchange 
between students and the academic sector, and encourage students to present research 
results through conference attendance. 
為提升VIS學術研究風氣，增進學生與學術界之交流，鼓勵出席研討會發表研究成果。 

Qualification 
申請資格 

Eligible for VIS students attending academic conferences while enrolled at VIS.​
限VIS學生，於在學期間參加學術研討會者。 

Amount 
獎學金額度 

The scholarship award for the publication of the same paper is based on a maximum of 
NT$20,000. 
同一篇論文之發表，以上限2萬元為原則。 

Required 
Documents 
申請文件 

1. Application Form for Attending Academic Conference Scholarship. 
「參加學術研討會獎學金」申請表。 

2. Invitation Letter from the hosting academic institution and the event agenda.  
學術機構研討會邀請函及活動議程。 

3. Submit a reflection report in English with a minimum of 300 words and agree to use it 
for the purpose of scholarship promotion or recruitment. 
參加心得報告1份(英文書寫，字數300字以上)，並同意作為獎學金宣傳或招生等目的活動
使用。 

4. Please provide 3–5 photos of your attendance at an academic conference.​
    請提供參與學術會議的照片3-5張。 
5. A photocopy of the applicant’s or legal representative’s bankbook (including Beneficiary 

Account Number, Account Number, and Bank Name). 
申請者本人或申請者之法定代理人銀行存摺(含戶名、帳號及匯款銀行)影本乙份。 

Application 
deadline 
申請期限 

Please apply within 2 months after attending the academic conference. 
於參加研討會後2個月內提出申請完畢。 

Review 
Procedure 
審查作業 

After submitting the application documents, an initial review will be conducted by VIS 
Academic Office and VIS Administration Office, followed by a secondary review by VIS 
administrative meeting, ultimately leading to a decision by the principal. 
繳交申請文件後，由VIS教務處及行政處進行初審，校務行政會議複審，呈報校長決議。 

Scholarship 
Distribution 
發放方式 

The scholarship will be wired directly into applicants’ bank accounts. Applicants and 
his/her legal representatives will be informed afterward. 
獎學金直接撥入申請者之指定存款帳戶內，撥款後將會通知申請者及申請者之法定代理人。 

Under any of the following circumstances, applicants’ qualifications will be canceled, and VIS will halt distributing scholarships. Those who 
have been awarded scholarships will need to return the full amount. 
獎學金如有下列情事之一者，即取消申請者資格，VIS即停止發給獎學金，申請者並應返還已受領之全部獎學金： 
1.​ Documents to be found false after verification 
2.​ 申請資料有偽造經查證屬實者 
2.​ Applicants who have been deprived of registered student status for violating school rules or receiving major punishments  
違反校規或重大懲處且遭受開除學籍者 
3.​ During the period at school, applicants who have been sentenced/suspended for imprisonment, imposed rehabilitative measures 
and executed compulsory abstention or rehabilitation penalty for offending drug use.  
在校期間受有期徒刑以上之刑宣告、緩起訴處分、保安處分確定及違反毒品危害條例，受強制戒治、觀察勒戒者 

※The scholarship application guidelines will be implemented after being approved by VIS administrative meeting, and the same will 
be applied when amended.※       ※本辦法經校務行政會議通過後實施，修正時亦同※ 



 

臺北市VIS世界改造實驗室實驗教育機構 
VIS@betterworld lab Experimental Education Institution 

Application Form for Attending Academic Conference Scholarship 
參加學術研討會獎學金申請表 

     
 

 Application Date填表日期：      (Y)年      (M)月      (D)日 

Name 
姓名  Grade 

年級  

ID / ARC Number 
身分證/居留證字號  Birth of Date 

出生年月日         (Y)年     (M)月     (D)日 

E-mail  Cell Phone 
聯絡手機  

Resident Address 
戶籍地址  

Organizer 
主辦單位  

Conference 
Locations 
研討會地點 

Country & Venue 
國家 & 舉辦地點 

Conference Date 
研討會日期  

Paper Title 
論文標題  

應檢附文件 

Please attach the following necessary documents: 
1. Application Form for Attending Academic Conference Scholarship. 
 「參加學術研討會獎學金」申請表。 
2. Invitation Letter from the hosting academic institution and the event agenda.  
  學術機構研討會邀請函及活動議程。 
3.​ Submit a reflection report in English with a minimum of 300 words and agree to use it 

for    
  the purpose of scholarship promotion or recruitment. 
  參加心得報告1份(英文書寫，字數300字以上)，並同意作為獎學金宣傳或招生等目的活    
  動使用。 
4.​ A photocopy of the applicant’s or legal representative’s bankbook (including 

Beneficiary   
  Account Number, Account Number, and Bank Name). 
申請者本人或申請者之法定代理人銀行存摺(含戶名、帳號及匯款銀行)影本乙份。 

Principal’s Approval校長核章 Secondary Review複審 Preliminary Review初審 

   

 


